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Protokół Nr 34/2021

z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Porządku Publicznego
Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim w dniu 12 lutego 2021r.

Posiedzenie odbyło się w trybie zdalnym W związku z epidemią COVID-19.

W posiedzeniu udział wzięli:

Komisja w składzie:

1. Robert Sieg - Przewodnicz4cy;
2. Mariola Mosiądz - Z-ca Przewodniczącego;
3. LeszekKąkol- Członek;
4. Zdzisław Szwarc - Członek;
5. Janusz Tomas - Członek.

oraz zaproszeni goŚcie:

1. Przewodniczący Rady Miejskiej - Franciszek Lesinski;
2. Radna - Anna Miczko;
3. Komendant Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej - Maciej Suchomski;
4. Zastępca Komendanta Powiatowej Komendy Policji - Lech Zajączkowski;
5. Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego - Anna Sotkiewicz -

Tumanik;
6. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa - Jarosław Dera.

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Pan Robert Sieg, który po
powitaniu zebranych zaproponował następujący jego porządek:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku;
2. Inforrnacje KPP i PPSP w zakresie stanu bezpieczeństwa gminy za 2020r.;
3. Opinia w sprawie projektu uchwały dot. określenia szczegółowego trybu i

harmonogramu opracowania projektu ,,Strategii Rozwoju Gminy Sępólno
Krajeńskie na lata 2021- 2030?;

4. Opinia Komisji w sprawie projektu uchwały dot. uzgodnienia przejścia
obwodnicy Sępólna Krajeńskiego przez użytki ekologiczne;

5. Informacja w sprawie złożonego wniosku obywatelskiego dot. udzielenia
dofinansowania przez wszystkie gminy, powiaty i dwa urzędy marszałkowskie w
kwocie 4mln zł na opracowanie wstępnego studium planistyczno
prognostycznego na rzecz utworzenia nowego połączenia kolejowego Bydgoszcz
- Więcbork - Sępólno Krajeńskie - Chojnice;

6. Informacja na temat stanu dróg i chodników w gminie;
7. Inforrnacja w zakresie wniosków wysuniętych podczas poprzednich posiedzeń

Komisji;
8. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;
9. Wolne wnioski i zakończenie.
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W/w porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie (podczas głosowania obecnych 4
członków Komisji).
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Ad.2. Komendant Powiatowy Policji przedstawił informację w sprawie bezpieczeństwa
gminy za 2020r. (informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu).

Pan Tomas zawnioskowal aby zwrócić się do Zarz4du Dróg Powiatowych z zapytaniem
o możliwość zastosowania na ul. Wojska Polskiego pomiaru prędkości drogowej.
Zastępca Komendanta powiedział, że sytuacja na ulicy Wojska Polskiego znana jest mu
już od kilku lat, Komenda już wnioskowała do Zarządu Dróg Wojewódzkich o
ustawienie tam sygnalizacji świetlnej. Powiedział, że dla niego najlepszym
rozwiązaniem byłoby umiejscowienie sygnalizacji stwierdzającej przekroczenie
prędkości nie w formie ,,uśmieszku? lecz w formie czerwonego światła włączającego
się na przejściu dla pieszych. Pan Tomas zawnioskował, aby ustawić sygnalizatory
prędkości także na ulicy Chojnickiej, gdzie często jest przekraczana prędkość. W tej
sprawie zaproponował wystąpić do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad.
Zasugerował możliwość partycypacji gminy w kosztach umiejscowienia sygnalizacji.
Zastępca Komendanta potwierdził, że również na ulicy Chojnickiej są częste zgłoszenia
o przekraczaniu prędkości.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie wniosek Pana Tomasa o ustawienie
sygnalizatora prędkości na ul. Wojska Polskiego i ulicy Chojnickiej (podczas
głosowania obecnych 4 członków Komisji).

Pani Miczko poinformowała, że właściciele sklepów przy ul. Wojska Polskiego
sygnalizują, iż przy tej ulicy w miejscu gdzie jest ograniczenie postoju do 15min.od
ponad tygodnia parkują zaśnieżone samochody, którymi nikt nie wyjeżdża. Zastępca
Komendanta zapewnił, że jeszcze dzisiaj pojawi się tam patrol policji celem
rozpoznania sytuacji.

Komendant Powiatowy Państwowej Powiatowej Straży Pożarnej przedstawił Komisji
informację w sprawie bezpieczeństwa gminy za 2020r. (informacja stanowi za%cznik
do niniejszego protokołu).

Komisja przyjęła przedstawione infori'nacje do wiadomości.

Ad.3. Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego przedstawiła projektu
uchwa§ dot. określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu
,,Strategii Rozwoju Gminy Sępólno Krajeńskie na lata 2021 - 2030?. Nadmieniła, że
ustawa o samorz4dzie zmieniła się w roku 2020 i koniecznością jest opracowanie trybu
i harmonogramu, zważywszy na utracenie ważności naszej strategii w 2020r.
Nadmieniła, że podjęcie tej uchwa§ jest niezbędne do rozwoju gminy i aplikowania o
środki zewnętrzne.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.
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Ad.4. Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawił Komisji
projekt uchwały Rady Miejskiej w sprawie uzgodnienia przejścia obwodnicy Sępólna
Krajeńskiego przez użytki ekologiczne. Nadmienił, że projekt uchwały zgodnie z
sugestiami Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad, a także Regionalnego
Dyrektora Ochrony Środowiska wymaga doprecyzowania.

Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt przedstawionej uchwały.

Ad.5.Kierownik Referatu Inwestycji i Rozwoju Gospodarczego przedstawiła Komisji
wniosek obywatelski oraz odpowiedź Burmistrza Sępólna Krajeńskiego w sprawie
udzielenia dofinansowania przez wszystkie gminy, powiaty i dwa urzędy
marszałkowskie w kwocie 4mln zł na opracowanie wstępnego studium planistyczno -
prognostycznego na rzecz utworzenia nowego po%czenia kolejowego Bydgoszcz -
Więcbork - Sępólno Krajeńskie - Chojnice.

Pan Tomas powiedział, że odnosi się sceptycznie do tego wniosku, nie wie, czy byłoby
zainteresowanie korzystaniem z linii kolejowej w Kamieniu i Sępólnie Krajeńskim.
Ponadto oprócz dużych kwot na opracowanie dokumentacji w dalszej kolejności
należałoby przeZnaczyć nas%,pne środki na realizację inwestycji. Jego zdaniem
zasadniej szym jest przeznaczanie środków na inwestycje drogowe. Zdanie Pana Tomasa
poparł Przewodnicz4cy Rady Miejskiej.

Komisja przyjęła przedstawioną informację do wiadomości.

Ad.6.Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej przedstawił informacje na temat
stanu dróg i chodników w gminie. (informacja stanowi za%cznik do niniejszego
protokołu).

Komisja przyjęła przedstawioną informację do wiadomości.

Ad.7.Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawił informację
z realizacji wniosków wysuniętych podczas poprzednich posiedzeń Komisji:

- usunięcie wyciętych gałęzi zalegających przy drodze powiatowej na odcinku
Piaseczno - Dziechowo - Kierownik Referatu Gkr poinformował, że gałęzie zostały
usunięte;
- usunięcie samowolnie wyrysowanego przez mieszkańca pola do parkowania na
parkingu przy ulicy Nowy Rynek - Kierownik Referatu Gkr poinformował, że
zwrócono się do mieszkańca o usunięcie wyrysowanego pola w terminie do końca
miesiąca marca br;;
- wyregulowanie wpustów deszczowych przy targowisku miejskim - Kierownik
Referatu Gkr poinformował, że w tej sprawie prowadzone są bież4ce działania we
współpracy z Zakładem Transportu i Usług.
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Pan Szwarc zasygnalizował, że nie wszystkie gałęzie na drodze powiatowej zostały
usunięte. Kierownik Referatu Gkr powiedziai że to była inicjatywa Pani Sołtys
Sołectwa Piaseczno, zwróci się do niej o usuniecie pozostałych gałęzi.

Ad.8. Komisja zatwierdziła jednogłośnie protokół z poprzedniego posiedzenia w
miesiącu styczniu br.

Ad.9. W wolnych wnioskach poruszono następujące sprawy:

- Pan Szwarc zaproponował, aby zamieścić na łamach ,,Wiadomości Krajeńskich?
informację o obowiązku usuwania śniegu z dachów budynków przez ich właścicieli lub
zarządców.

Po wyczerpaniu porz4dku obrad Przewodnicz4cy zakończył posiedzenie.
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Przewodniczący Komisji
'Sieg

otokołował:
omasz Dix
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